
Er is GEEN  draagvlak/reden voor het sluiten van de jacht op Haas en Konijn in de 
genoemde provincies. 

# De in de studie gekozen methode om de stand cq instandhouding van haas en konijn te 
bepalen is absoluut niet bestemd voor deze algemeen voorkomende diersoorten.
In de wet Natuutbescherming staan definities en criteria betreffende te kiezen 
onderzoeksmethoden voor het bepalen van de stand/instandhouding van diersoorten. De 
gekozen voldoet niet aan deze definities/criteria wat inmiddels door jurisprudentie wordt 
ondersteund. 

# Het kiezen voor de gebruikte onderzoeksmethode en het daarbij uitsluiten van andere data 
is uiterst discutabel. De toevallige waarneming van zgn vogelaars (veelal in niet bejaagde 
gebieden) is uiterst onnauwkeurig. Gezien het gedrag van het Haarwild wordt maar "een 
topje van de ijsberg" gezien. Hazen drukken zich, en/of sluipen laag weg en worden zo 
gemist. Konijnen zijn vertrokken voor je maar een stap in hun richting zet.  De zorgvuldig 
bijgehouden jaarlijkse tellingen van de WBE's en de voortkomende provinciale cijfers zijn 
volledig buiten beschouwing gelaten evenals de data vanuit warmtebeeld tellingen die een 
zeer nauwkeurig beeld geven van een populatie en waarop zelfs te zien is om welke 
diersoort het gaat. . 

# De jacht op bedoelde diersoorten is een jacht van beheer, gericht op het instandhouden 
van een gezonde populatie en voorkomen van schade. Het voorkomen van ziektes en van 
schade (denk aan schade op sportvelden, begraafplaatsen, wegen en dijken door konijnen, 
vraatschade aan landbouwgewassen en fruitbomen door hazen) is een wettelijke 
verantwoordelijkheid voor jagers die ze naar eer en geweten uitvoeren met daarnaast nog 
veel meer. Denk aan schadebestrijding, biotoopverbetering, aanleggen van rust- en voer 
gebieden, weidevogelbeheer enz .

# In tegenstelling tot wat anti-jagers beweren is uit diverse onderzoeken gebleken dat 
jachtdruk geen invloed heeft op een populatie dus dat het sluiten van de jacht op Haas en 
Konijn niet bijdraagt tot verbetering van de populaties van deze twee diersoorten.  
Dat jachtdruk geen invloed heeft op populatie is een punt wat zelfs door de minister in haar 
brief wordt aangegeven. 


